
Agenda: Algemene Ledenvergadering LRTV Swift  
 
Datum: 29 februari 2024 Aanvang: 20:00 uur. Locatie: Clubhuis Swift, Willem van der 
Madeweg 1, Leiden  
 
 
1. Opening, vaststelling agenda en mededelingen  
Hans Baars (voorzitter) heet iedereen welkom. Voor rondvraag twee vragen al aangekondigd. 
Geen mededelingen. 
Een moment stilte wordt in acht genomen in verband met het overlijden van Piet Hagenaar. 
 
2. Vaststelling notulen ALV 2023, beschikbaar op de website  
Vraag over verhoging bijdrage voor toertochten. Afgesproken was dat dit € 3,- zou worden, 
maar in de toercommissie vergadering dit op € 2,- gehouden. Na korte discussie wordt 
besloten vanaf 3 maart de € 3,- ook daadwerkelijk in te voeren en door Dick wordt dit in de 
kassa gezet. 
De notulen van de ALV 2023 worden zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
Intermezzo’ 
Riet wordt door Hans in het zonnetje gezet en bedankt voor al haar lieve lachen en warme 
koffie. Natuurlijk wordt ze geroemd om haar inzet voor de vereniging.  
 
3. Jaarverslagen 2023, beschikbaar op de website  
Anton Dalhuijsen heeft aangegeven dat de JZC al 2.700 inschrijvingen heeft. Iedereen wordt 
opgeroepen bekenden te motiveren deel te nemen. 
De nationale cross heeft een behoorlijke bijdrage van de vereniging gekost. We willen dit 
graag voortzetten en hopen hiervoor sponsoren te kunnen vinden. 
 
Intermezzo 
Leo van Leeuwen wordt in het zonnetje gezet door Wim. Een prachtig schilderij wordt aan 
Leo overhandigd als dank voor zijn inzet. 
 
4. Financieel verslag 2023  
Dick Tensen (penningmeester) geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. Afgelopen 
jaar is afgesloten met een tekort van +/- € 4.000,- o.a. door toename kosten 
nutsvoorzieningen, hogere huur van het complex, organisatie van de Bultcross en 
kledingvoorraad voor de nieuwelingen/junioren. 
Swift is een financieel gezonde vereniging, mede door de JZC en sponsoren. 
Er zijn geen vragen. 
 
5. Verslag van de kascontrolecommissie  
Namens de kascontrolecommissie doet Harry verslag. Opgemerkt wordt dat Dick Tensen al 
20 jaar penningmeester van Swift is. 
De tegoeden zijn gecontroleerd, verschillen begroting en exploitatie zijn toegelicht, 
steekproeven in de boekhouding waren niet afwijkend. Advies wordt gegeven décharge te 
verlenen aan het bestuur voor het gevoerde beleid. 
Punt van aandacht is een reservering voor toekomstige kosten/onderhoud vanuit een meer 
jaren onderhoudsplan, als handvat naar de toekomst en goede reservering. 
 



Hans stelt vast dat er voor volgend jaar opdracht voor bestuur is aan de slag te gaan met een 
meer jaren onderhoudsplan. 
 
6. Benoeming leden kascommissie 2024 
Harrie Tuinhof is aangesteld voor twee jaar. Hans Neuteboom is aftredend. Anton Dalhuijsen 
stelt zich beschikbaar om toe te treden tot de kascommissie. Ellen van Rijn stelt zich 
beschikbaar als reserve. 
 
7. Décharge bestuur, financieel beheer en activiteiten  
Décharge bestuur wordt verleend. 
 
8. Mutaties in bestuur en commissies  
Geen mutaties in het bestuur. 
Camiel Tecklenburg (jeugdcommisse) en Simon van Schaik (barcommissie) zijn aangetreden 
als voorzitters van hun commissie. Willem Smit wordt bedankt voor zijn inzet als voorzitter 
barcommissie. 
 
9. Activiteitenplannen 2024 
Leo van Leeuwen: jubileum rit zaterdag 20 juli in het kader van het 105-jarige jubileum. Een 
afstand van 105 km en 52,5 km. 
 
Met de gemeente wordt gesproken over de aanleg van een MTB parcours op de Bult. 
Afspraak over gebruik van de Bult gaat geactualiseerd worden in overleg met de gemeente. 
De huidige afspraken dateren uit 1981. Veiligheid zal een belangrijk aspect zijn in de 
gesprekken met de gemeente. 
 
Zondag 10 maart is de vrijwilligers belronde. Iedereen is welkom te helpen. Gezamenlijk 
zullen leden gebeld gaan worden om taken binnen de vereniging in te kunnen vullen. 
 
Nieuwe sponsorcommissie heeft bedacht om sponsoring te koppelen aan activiteiten, zoals 
vorige week het Wielercafé gekoppeld aan Mobiel.nl. Verzoek van de voorzitter aan de ALV 
het sponsordocument (twee A4) door te lezen en input te geven. De relatie met de sponsor 
moet tweeledig zijn. Ruud Freeke en John van Ruiten zijn beide (2 jaar lid) toegetreden tot de 
sponsorcommissie. 
Idee wordt aangedragen om het meer bewegen te promoten zoals bijvoorbeeld bij Zorg & 
Zekerheid. 
In maart volgt gesprek met Universiteit Leiden over organisatie Leids studenten 
kampioenschap. 
Verschillende ideeën worden uitgewerkt. Belangrijk is om een ‘verhaal’ te creëren.  
 
10. Vaststelling begroting/investeringsplan/contributie 
Voor komend jaar verwacht Dick een positieve balans. 
Het aantal leden is de afgelopen jaren stabiel rond de 500. Afspraak is om de contributie 
jaarlijks te verhogen met de algemene prijsindex (3,9%). Voorstel is de contributie te 
verhogen met € 2,-. Voor komend jaar heeft de JZC geen cadeau, maar krijgt iedereen een 
consumptie, hierdoor vallen de uitgaven lager uit. 
De begroting wordt vastgesteld. 
 
11. Bekendmaking vrijwilliger van het jaar 2023  



Anton Dalhuijsen heeft een prachtige speech om de vrijwilliger van het jaar aan te kondigen. 
Swift duizendpoot die alles regelt van terrein tot aan de JZC, van sponsoring tot bestuur, Rob 
Hogenelst (helaas afwezig) wordt in het zonnetje gezet. Hans en Anton zullen bij Rob 
langsgaan. 
 
12. Rondvraag 
Tomas van Berge Henegouwen komt dagelijks in de kantine en constateert een aantal zaken: 
verzoek om gebruikte bekers in de vaatwasser te zetten, koffiezetapparaat blijft soms aan 
staan, deze dient uitgezet te worden, deurtjes van koelcellen blijven open, consumpties 
worden wel op bonnetje gezet maar niet op naam van wie/commissie, openstaande achterdeur, 
alarm staat niet aan, baanverlichting staat soms aan. Allemaal punten van aandacht. Riet stelt 
voor weer een logboek in te voeren voor iedereen die club binnen komt. Dick Tensen stelt 
voor om na te gaan of er een ander kastje voor alarm kan worden aangeschaft met meerdere 
codes. Tijdslot op koffiezet-apparaat is een optie. 
 
Jan Vis geeft aan dat afspraak voor duurzaamheid reservering € 50.000,- was. Vraag over de 
huidige status. Dick ligt toe dat het stil ligt. Frans van Rijn had hier een plan voor wat nog 
moet worden overgenomen en commissie vorming. 
 
Anton geeft aan de optie buffs te verkopen voor € 5,- bij de JZC. Ruud Freeke stelt voor om 
verkoop JZC shirt te koppelen aan de inschrijving. 
 
Henk Kern namens de toercommissie bedankt Joop Hogeboom en hij ontvangt een mooie 
fietspomp. 
 
Hans Neuteboom wil zich gaan inzetten voor veldrijden om goede verlichting te organiseren. 
De vereniging is dit waard. De gemeente moet hierin worden meegenomen. 
 
9 mei Hemelvaaartsdag Bike & Run festival op het parcours van Swift. 
  



Presentielijst 
Hans Baars (voorzitter), Dick Tensen (penningsmeester), Christiaan Smeenk (bestuurslid), 
Kees van Leeuwen (bestuurslid), Jeanne Spruit, Hanny Oortwijn, Mimi Fock, Hermien 
Ravensbergen, Hans Egberts, Harrie Tuinhof, Frans de Haan, Rob Alpshoorn, Henk Spies, 
Willem Smid, Wim de Schipper, Koos van Schie, Ellen van Rijn, Jan Vis, Aad Wille, Rob 
Haneveld, onleesbaar persoon, Jeroen Hoogakker, Floris Vletter, Barry Kerkvliet, Ruud 
Freeke, John van Ruiten, Tomas van Berge Henegouwen, Hans vd Post, Arie van den Oever, 
Anton Dalhuijsen, Leo van Leeuwen, Joop Roest, Joop Hoogenboom, Henk Kern, Hans 
Neuteboom, Riet. 


